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1. Opening, mededelingen en actualiteit 

Voorzitter Lambert Verheijen heet iedereen welkom en opent de bijeenkomst. Er zijn afmeldingen 
van ANV, BLP en Natuurmonumenten. Als gevolg van het afscheid van X trekt Natuurmonumenten 
zich terug uit de Klankbordgroep. 
De voorzitter stelt voor de volgorde van de agenda aan te passen en eerst punt 4 over het 
ontwerpend onderzoek en het MER te behandelen. De KBG gaat akkoord. 

 
GiZ vraagt voorafgaand aan de rest van de agenda het woord tot de KBG te mogen richten. Na enig 
overleg gaat men hiermee akkoord. X leest mede namens BLP een statement (zie bijlage) voor, beide 
groepen stappen per direct uit het participatieproces en de KBG. BLP en GiZ verlaten vervolgens de 
zaal. De voorzitter zegt het te schandalig te vinden dat er op deze wijze niet richting beide groepen 
kan worden gereageerd op het statement. Een uitgebreidere versie van het statement is hier te 
vinden. 
 

2. Ontwerpend onderzoek naar MER-varianten 

Erik Opdam geeft aan de hand van een presentatie (zie bijlage) een toelichting op de stand van 
zaken. Centrale opdracht is het realiseren van windenergie door het verlenen van vergunningen voor 
1 januari 2025. X stelt dat de raden hebben gevraagd om een integraal plan. De doelen voor 
integraliteit staan in de omgevingsvisies, reageert Erik. X stelt dat het raadsbesluit van Oss aan alle 
kanten wringt en vraagt hoe we daar helderheid in kunnen krijgen. Erik zegt dat dat ook voor het 
projectteam lastig is en dat het MER de informatie oplevert die is om de afwegingen te kunnen 
maken. De interpretaties van de bestuursovereenkomst en de manier van werken in beide 
gemeenten variëren, stelt X, dat verklaart ook waarom de actiegroepen uit de KBG stappen. 

 
De Commissie m.e.r. is op veldbezoek geweest en bereidt een tussenadvies voor. Vanuit de KBG 
komt de vraag of je niet straks met het VKA opnieuw naar de Commissie m.e.r. moet, Erik zegt 
bekend te zijn met dit risico. X vraagt of al bekend is wat er moet worden gecompenseerd, Erik zegt 
dat dit onderwerp van het aanvullende natuuronderzoek is dat op dit moment wordt uitgevoerd. 
Erik rondt het punt af met de vraag hoe we samen op een slimme manier tot een VKA komen. X stelt 
dat iedereen voor eigen belang gaat, het windcollectief is het hier niet mee eens en ziet ook partijen 
die over hun eigen belang heen kunnen kijken. 

 
3. Vervolg Klankbordgroep 

Lambert stelt dat hij na 2 klankbordgroepen tot de conclusie is gekomen dat de huidige vorm niet 
toereikend is. Er is sprake van een te grote afstand tussen KBG en stuurgroep, we komen zo niet 
dichter bij elkaar, hij kan geen brugfunctie vervullen richting de stuurgroep. X vindt het lastig dat we 
niet als een club functioneren, het is nu een optelling van deelbelangen, eigenlijk wordt ons iets 



 

 

 
 
 

gevraagd wat niet kan. X vindt dat de communicatie op orde moet komen. X geeft aan dat aan de 
Bossche kant de initiatiefnemers 1 keer zijn geweest, geeft veel mensen het gevoel dat ze niet 
interessant zijn voor hen. 

 
Lambert zegt het gewend te zijn dat de (voorzitter van de) KBG deelneemt aan de stuurgroep of dat 
er op een andere manier regelmatig afstemming is. Lambert kondigt aan dat hij stopt als voorzitter, 
i.v.m. een andere functie [deze is inmiddels bekend, zie bijlage]. De bijeenkomst van 3 juli is zijn 
laatste. Zijn opvolger zal dichter bij de stuurgroep moeten komen te zitten, iemand die meer tijd 
heeft voor dit proces en kan investeren in ieders belangen. Daarover kan de KBG-advies uitbrengen 
aan de stuurgroep. Volgt een uitgebreide discussie over de rol van de KBG. Het ontbreekt aan 
heldere startafspraken en het gaat nu te veel enkel over boeren en natuur. Cultuurhistorie is 
bijvoorbeeld nog nauwelijks aan bod geweest, stelt X. Lambert begrijpt dat andere belangen zich 
afvragen wanneer zij een keer aan de beurt zijn. X vindt dat de KBG in de huidige samenstelling moet 
worden voortgezet. Conclusie is dat de KBG voorafgaand aan de raadsvergadering in Oss op 15 juni 
een brief aan de stuurgroep stuurt met afschrift aan beide gemeenteraden en de voorzitter van de 
stuurgroep, Bart Krol, hierover vooraf informeert (actie Duco, bijlage). 

 
De opvolging van Lambert komt de volgende bijeenkomst aan de orde, Duco informeert alvast bij 
Maarten Pieters, de kandidaat die de vorige keer afviel, of hij nog bereid en beschikbaar is [dit blijkt 
het geval]. 

 
4. Rondvraag 

X vraagt hoe het staat met de excursie. Deze is nu in voorbereiding en vindt plaats op 8 juli. Daarnaast 
merkt X op het kwalijk te vinden dat de initiatiefnemers van Windpark Den Bosch steeds ontbreken, hij 
vindt dit een minachting van het proces. 

 
5. Afsluiting 

Lambert dankt iedereen voor hun bijdragen en sluit de vergadering af.



 

 

 


